
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1401
Vil ministeren redegøre for, hvorfor definitionen på store dambrug ikke ændres til 200
tons foder, da kravet om overgang til emissionsbaseret regulering ikke vil være en renta-
bel investering for dambrug under 200 tons, og denne ændring ikke vil medføre øgede
udledninger af næringsstoffer eller organisk materiale?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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